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Będą wnioski o wycinkę drzew w międzywalu
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Około  500  wniosków  z  naszego  regionu   dotyczących  wycinki  drzew  i  krzewów   na
prywatnych terenach  w tzw. międzywalu Wisły trafi w najbliższym  czasie do Regionalnego
Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  Krakowie.  Ludziom  łatwiej  będzie  uzyskać  zgodę  na
oczyszczenie terenu ponieważ  do załatwienia formalności  włączył się Urząd Marszałkowski
w Kielcach.  Zebrane zostały dokumenty m.in. dotyczące ewidencji gruntów oraz mapy.
Ponadto w  zakresie właściwego wypełniania wniosków przeszkolono sołtysów, a w urzędach
gmin wytypowano osoby, które pomagać będą mieszkańcom  w wypełnianiu formularzy-
powiedział Piotr Żołądek członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. W gminie  Nowy
Korczyn, Połaniec, Łoniów, Zawichost oraz Tarłów odbyły się spotkania z mieszkańcami. W
międzywalu  40  procent  gruntów  to  własność  prywatna.  Nie  można  tam  dokonywać
samowolnej   ingerencji,  ponieważ są to  obszary chronione programem Natura 2000,  a
załatwienie formalności związanych ze złożeniem wniosku o wycinkę  przerasta możliwości
 niektórych właścicieli.  Ludzie składali  wnioski,  ale  nie  dostawali  zgody na wycinkę,  a
sprawa jest poważna ,  co wykazała ostatnia powódź -powiedział wójt  Łoniowa Szymon
Kołacz.  Witold  Bielecki  dyrektor  Zarządu  Zlewni  Wisły  Sandomierskiej   w  Krakowie
podkreśla, że zawartość wniosku   ściśle określa ustawa o ochronie przyrody i podczas
wydawania  decyzji  nie  można  pozwolić   sobie  na  jakiekolwiek  odstępstwa.  Dodaje,  że
 częstym powodem nieuzyskania  decyzji  jest   np.  nieuregulowany stan prawny działki.
Według specjalistów zarośnięte międzywale powoduje  podnoszenie się wody nawet o ponad
metr.   


